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Mondmasker 
voor elke  
inwoner
Eind mei werden 22.000 
mondmaskers geleverd voor al 
onze Wuustwezelse inwoners. 
Gemeenteraadsleden Jos,  
Amber en Koen droegen alvast 
hun steentje bij en zorgden  
ervoor dat de mondmaskers snel 
en veilig bij u thuis geraakten.

Deze nacht werd ik wakker: ik stond te dansen op een 
feestje, pintje in de hand. Aan het praten met vrienden. 
Man, man, waar zijn die goede tijden gebleven. 2020 was 
nochtans goed begonnen. Geluk, liefde, passie, een nieuwe 
job: heel wat goede voornemens passeerden de revue. Ook 
ik als kersvers voorzitter van N-VA Wuustwezel blaakte 
van optimisme en had hoge verwachtingen voor dit jaar. 

Historisch jaar

We zijn echter nog maar een trimester verder en 2020 zal 
de geschiedenis ingaan als historisch. Het jaar waarin we 
kennismaakten met Covid-19. Waarin social distancing de 
nieuwe norm werd. Waarin mondmaskers het straatbeeld 
kleurden alsof ze een nieuwe modetrend waren. 

Bedankt

Velen onder ons verloren een geliefde, werden tijdelijk of  
definitief op non-actief gezet of kwamen in financiële  
problemen. Anderen werden ziek en vechten nog steeds  
voor hun leven. Eén ding hebben we allemaal geleerd:  
samen komen we er. Kijk maar naar de geweldige  
inspanningen van het zorgpersoneel. Maar ook van 

bakkers, slagers, apothekers, grootwarenhuispersoneel, 
postbodes, havenarbeiders, leerkrachten … noem maar op. 
Bedankt voor jullie moed, inzet, passie en doorzettings- 
vermogen. 

Doeltreffende maatregelen nemen

Als politici moeten we lessen trekken uit de coronacrisis. 
De burger vraagt een duidelijke communicatie en doeltref-
fende beslissingen. N-VA Wuustwezel wil mee het voor-
touw nemen om boven de partijgrenzen heen maatregelen 
te nemen ten voordele van onze inwoners. Op de laatste  
gemeenteraad gaven we daartoe een eerste aanzet. U leest  
er meer over op pagina 5. 

Tot slot heb ik nog een tip voor u:  
pluk de dag en geniet van elk  
moment, samen met uw geliefden 
en vrienden.

Koenraad Seutin
Voorzitter N-VA Wuustwezel

Beste lezer,



wuustwezel@n-va.be

Jos van Hasselt legt eed af  
in gemeenteraad
In februari legde Jos van Hasselt de eed af in de gemeenteraad. 
Hij volgt er Eric Holemans op, die om familiale redenen zijn 
mandaat doorgaf. 

Jos werd in 1951 geboren in Oostmalle, als jongste van vijf 
kinderen uit een landbouwersgezin. Na een omzwerving in 
Antwerpen verhuisde hij in 1979 naar Gooreind, samen met zijn 
echtgenote Patty en hun zoon Tim. Na een loopbaan van meer 
dan 45 jaar in de scheepvaart geniet hij sinds vier jaar van zijn 
welverdiend pensioen. 

Voormalig afdelingsvoorzitter

Zo’n tien jaar geleden sloot Jos zich aan bij N-VA Wuustwezel. 
Hij was er onder meer OCMW-raadslid en ondervoorzitter en 
werd in 2018 afdelingsvoorzitter. In januari dit jaar gaf hij het 
voorzitterschap door aan Koenraad Seutin. Voortaan zet Jos zich 
vanuit de gemeenteraad in voor een beter Wuustwezel. 

Landelijke gemeente

“Samen met onze andere gemeenteraadsleden wil ik werken aan 
de levenskwaliteit in onze gemeente”, vertelt Jos. “Wuustwezel  
is een landelijke gemeente en dat moet ook zo blijven. We  
moeten daarom de bouwkoorts een halt toeroepen. De vele  
appartementen veranderen onze gemeente in een kleine stad. 
Het is enorm belangrijk dat we nu werk maken van een  
doordachte ruimtelijke ordening.”

Werk in eigen streek

Ook op het vlak van mobiliteit ziet Jos uitdagingen. “Onze 
centra slibben stilaan dicht, er zijn steeds meer files. We moeten 
onze wegen aanpakken, maar ook zorgen voor meer werk in de 
eigen streek. Ik juich de verbeteringen in onze weginfrastruc-
tuur toe, maar bij sommige werken heb ik toch bedenkingen. 
Door permanent meer ploegen in te zetten, had de heraanleg van 
de Bredabaan bijvoorbeeld geen twee jaar hoeven te duren.”

Gemeente voor jong en oud

Tot slot wil Jos dat Wuustwezel betaalbaar en aangenaam blijft 
voor jong en oud. “Jonge gezinnen moeten nog steeds betaalbaar 
bij ons kunnen blijven wonen. En onze senioren hebben recht op 
nog vele zorgeloze en aangename jaren in Wuustwezel.”

Het hele N-VA-bestuur wenst Jos veel succes toe. 

N-VA vraagt schoolstraat in Berkendreef
De tonnagebeperking die op 1 mei ingevoerd werd in de Berkendreef wordt niet nageleefd. Elke dag rijden er nog vrachtwagens 
door de straat, terwijl er een lagere school gevestigd is. De N-VA pleit voor de invoering van een schoolstraat. “Onverantwoord 
dat er nog zo veel vrachtwagens rijden in een straat waar ook schoolgaande kinderen passeren”, zegt gemeenteraadslid Amber 
Vermeiren. “We moeten alle schoolomgevingen in onze gemeente veiliger maken, ook als ze gevestigd zijn in landbouwzones.”

Sinds 1 mei 2020 is er een tonnagebeperking van kracht in de Berkendreef. 
Er geldt een toegangsverbod voor vrachtwagens met een maximaal  
toegelaten massa van meer dan 3,5 ton. De testperiode werd gunstig  
beoordeeld door de gemeente, maar de beperking is absoluut geen  
verbetering. Elke dag rijden er vrachtwagens naast de lagere school  
richting de landbouwbedrijven achterin de straat, terwijl ze ook perfect 
langs andere wegen kunnen rijden. 

Daarom pleit de N-VA ervoor om van de Berkendreef een schoolstraat te 
maken. De schoolstraat biedt een oplossing voor de verkeersdrukte aan de 
schoolpoort: een gevaarlijk samenspel van auto’s, vrachtwagens, fietsers en 
voetgangers kan zo vermeden worden.

“De tonnagebeperking werd eerst ingevoerd als tijdelijke maatregel”, zegt 
fractieleider Koen Van Putte. “Op basis van welke positieve beoordeling  
werd beslist om de tonnagebeperking definitief te maken? Er is bijna geen 
verschil met de situatie voor de beperking. Ons lijkt het beter en veiliger om 
een schoolstraat in te richten. Zo kunnen ouders hun kind met een gerust hart 
naar school sturen.”

 In een schoolstraat is aan het begin en einde van de 
schooldag geen gemotoriseerd verkeer toegelaten. 
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Martine Deruytter
N-VA-lid Martine Deruytter is verpleegster in het ZNA  
Stuivenberg. Sinds de uitbraak van het coronavirus is het er  
alle hens aan dek. 

Welke maatregelen hebben jullie getroffen in het ziekenhuis?
Er kwamen heel wat voorbereidingen bij kijken: we maakten een aparte 
ingang voor de quarantainezone, startten het noodplan op en moesten 
ons telkens weer herorganiseren. Omdat er een grote nood was aan 
beschermingsmateriaal, was er zelfs een wasstraat voor herbruikbare 
schorten.

Welke impact had de coronacrisis op jou als verpleegster?
Met de opstart van het ziekenhuisnoodplan veranderde er heel wat voor 
ons. Niet dringende consultaties en ingrepen werden uitgesteld, zodat de 
verpleegkundigen de corona-afdeling konden bijstaan. We werkten dus 
op andere diensten dan we gewoon zijn en ook de werkuren verander-
den. Voor de gezinssituatie was dat niet altijd eenvoudig. 

Welke positieve gebeurtenis is je bijgebleven?
Onze complimentenmuur. Daarop konden mensen een boodschap ach-
terlaten om de ziekenhuismedewerkers een hart onder de riem te steken. 

Wat heeft je het meest geërgerd?
Op weg naar huis zag ik regelmatig groepjes mensen die samenkwamen 
op een pleintje of aan de metrohalte zonder afstand te houden. 

Wat verwacht je concreet van onze gemeente voor de  
verpleegkundigen?
De gemeente is ons tegemoetgekomen door zorgverleners een badge te 
geven waarmee ze voorrang kregen bij het winkelen. Naar de toekomst 
toe lijkt het me nuttig om een voorraad aan te leggen van mondmaskers 
en ander beschermend materiaal. Zowel voor het woonzorgcentrum als 
voor de vele andere zorgverleners, zodat die geen woekerprijzen moeten 
betalen. Ook overleg met mensen uit de zorgsector lijkt me aangewezen. 
Het is nu wel gebleken dat de (thuis)zorgsector het heel moeilijk heeft 
gehad in deze periode.

Hoe beleefden de inwoners van Wuustwezel de lockdown?

Patrick Aernouts
N-VA-bestuurslid Patrick Aernouts heeft 
samen met zijn vrouw Godelieve Van Gils een 
landbouwbedrijf. Hij getuigt over de impact 
van de coronacrisis. 

Hoe heeft de coronacrisis toegeslagen in de 
landbouwsector?
De landbouwsector kon blijven produceren. 
De afzet van onze landbouwproducten bleef 
op peil. Wij produceren pluimveevlees voor de 
lokale en binnenlandse markt zoals Delhaize en 
Lidl. De vraag was gestegen, maar het logistieke 
liep wat mank naar de winkels toe. De prijs- 
vorming was behoorlijk.

Welke maatregelen hebben jullie getroffen?
Ten opzichte van andere sectoren heeft de land-
bouwsector in Vlaanderen de lockdown goed 
doorstaan. We kregen onze grondstoffen aange-
leverd en konden onze eindproducten verkopen. 
Sectoren die voor export produceren kregen  
wel klappen, omdat het vracht- en scheepvaart- 
vervoer stilvielen. Het varkensvlees dat ons  
bedrijf produceert is voor de export. Daar  
verliep de afzet moeilijk. 

Wat is je het meest bijgebleven?
De landbouwsector is wel blij dat de sector  
bij de essentiële primaire sectoren behoort.  
Het negatieve beeld van de landbouw werd 
opgepoetst. Vlaanderen mag blij zijn dat de 
landbouw de bevolking goedkoop, veilig en 
gezond voedsel kan leveren.
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Tania Mets
N-VA-afdelingssecretaris Tania Mets werkt in 
een woonzorgcentrum. 

Hoe heeft de coronacrisis toegeslagen in jouw 
sector?
Ons woonzorgcentrum werd plots in lockdown 
geplaatst, waardoor bewoners geen bezoek meer 
mochten ontvangen. Dat was hard.

Welke maatregelen hebben jullie getroffen?
Ons woonzorgcentrum heeft direct de nodige 
maatregelen genomen. We zijn actief op zoek 
gegaan naar de nodige beschermingsmiddelen 
zoals mondmaskers, handgel en handschoenen. 
Daarnaast hebben wij een cohortafdeling opge-
richt om eventuele besmette patiënten meteen af 
te zonderen en op die manier besmettingsgevaar 
te voorkomen. Wekelijks zorgt de directie voor de 
nodige Covid-19-communicatie naar alle mede-
werkers, bewoners en familie toe.

Welke positieve gebeurtenis is je bijgebleven?
Ik vind het sympathiek dat zoveel mensen de 
zorgsector een warm hart toedragen. 

Wat heeft je het meest geërgerd? 
Het tekort aan beschermingsmiddelen voor onze 
eerstelijnsmedewerkers was frappant.

Wat verwacht je concreet van onze gemeente?
Ik verwacht dat onze gemeente haar inwoners 
goed informeert en van de nodige mondmaskers 
voorziet.

Hoe beleefden de inwoners van Wuustwezel de lockdown?

Bo Geukens
Bo Geukens werkt als verkoopster bij Kruidvat.  
Ze woont samen met haar toekomstige echtgenoot  
en hun kinderen Fay en Diamond. 

Hoe heeft de coronacrisis toegeslagen in jouw bedrijf?
Onze winkel werd plotseling gesloten, waardoor ik tech-
nisch werkloos werd. Daardoor leden wij wel inkomens-
verlies. Het was gek om vast te stellen dat het Kruidvat in 
Zundert wel open was en in Wuustwezel gesloten moest 
worden. Begrijpe wie begrijpen kan! Gelukkig kon mijn 
man verder blijven werken.

Welke invloed had de lockdown op jullie gezin?
Er kwam heel wat kunst- en vliegwerk bij kijken. Plots wa-
ren mijn twee kindjes hele dagen thuis en mijn man werkt 
in dag- en nachtshiften. Gelukkig kon ik onverwacht veel 
tijd met de kinderen doorbrengen. Als werkende mama is 
dit anders onmogelijk. Dat merk ik nu de winkel weer open 
is. Het ene kindje mag naar school, het andere niet. Niet 
simpel voor twee werkende ouders met variabele uren.

Hoe hebben jullie het preteachen aangepakt?
Thuis lesgeven was niet evident. Onze zoon had al wat meer 
zorg nodig, waardoor hij nu toch wel iets meer achterstand 
heeft opgelopen. Hopelijk kan hij dit nog inhalen. De leer-
stof nu is bovendien anders dan vroeger. Bepaalde aanleer-
methodes ken ik ook niet. Dat maakte het niet gemakkelijk. 

Wat heeft je het meest geërgerd? 
Wij zijn heel sociaal. Niet meer onder de mensen  
mogen komen, was dus heel moeilijk voor ons. 

Wat verwacht je concreet van onze gemeente?
Maatregelen voor de kinderen. Er wordt alleen maar 
rekening gehouden met de volwassenen, maar de kinderen 
hebben ook eens nood aan iets anders.
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N-VA zette steunmaatregelen op agenda gemeentebestuur
N-VA Wuustwezel diende een voorstel in om een bijkomende impuls te geven aan de Wuustwezelse economie en het 
verenigingsleven en bracht zo de vraag naar extra steunmaatregelen onder de aandacht van het gemeentebestuur. “We 
staken meteen onze koppen bij elkaar om een voorstel met maatregelen uit te werken”, zegt gemeenteraadslid Amber 
Vermeiren. “Want we wisten meteen dat ook onze eigen inwoners zwaar zouden lijden onder deze crisis.” 

De N-VA kwam tot volgend voorstel: getroffen onderne-
mingen zouden een waardebon ontvangen van 250 euro, 
te gebruiken bij handelszaken in Wuustwezel of als schen-
king aan verenigingen. Maar al snel werd duidelijk dat het 
gemeentebestuur niet te vinden was voor het voorstel. “We 
dienden ons voorstel in op de agenda van de gemeenteraad, 
maar kregen geen reactie”, zegt raadslid Ben Gagelmans. 
“Onze fractie is dan proactief aan de slag gegaan en we 
stelden voor om een overleg in te plannen met alle politieke 
partijen. Zo konden we tot een partijoverschrijdend voorstel 
komen dat steun biedt aan wie het echt nodig heeft.” 

N-VA-voorstel van tafel geveegd

Raadslid Amber Vermeiren verdedigde het N-VA-voorstel, 
maar jammer genoeg werd het niet aanvaard in de  
gemeenteraad. Integendeel. De bevoegde schepen deed  
250 euro zelfs af als peanuts. “Onze partij toonde initiatief 
en de bereidheid om betrokken te worden bij het beleid,  
maar de meerderheid verweet ons dat we aan sinterklaas- 
politiek zouden doen”, zegt Ben.

Consensus

Na enkele vergaderingen samen met alle partijen, is er  
toch een consensus gevonden. “We staan achter deze 

maatregelen, maar blijven toch een beetje op onze honger 
zitten”, zegt fractievoorzitter Koen Van Putte. “De voorge-
stelde maatregelen vallen grotendeels onder de noemer van 
goed bestuur van een gemeente en zijn dus niet allemaal 
coronagerelateerd. We zijn wel tevreden dat we heel wat 
steunmaatregelen, over alle partijgrenzen heen, konden 
goedkeuren.”

Veiligere schoolomgeving aan Bredabaan
Tijdens de gemeenteraad van februari vroeg raadslid Amber Vermeiren om in te zetten op extra veiligheidsmaatregelen aan 
het zebrapad op de Bredabaan bij de lagere school ’t Kantoor. Het zebrapad ligt op een drukke gewestweg waar bestuurders 
drastisch moeten afremmen wanneer ze de school naderen: levensgevaarlijk voor overstekende leerlingen, ouders, grootouders 
en leerkrachten. 

“We merken dat er nood is aan meer verkeersveiligheid aan de 
Bredabaan in Braken”, zegt Amber. “Het is van essentieel belang 
dat als onze kinderen te voet of met de fiets naar school gaan, ze 
zich ook op een veilige manier kunnen verplaatsen.”

Gelukkig zijn er plannen om deze schoolomgeving veiliger te  
maken. De gemeente Wuustwezel is volop in gesprek met het 
Agentschap Wegen en Verkeer over de infrastructuurwerken die  
ze willen uitvoeren. We hopen dat er op het einde van dit jaar  
gestart kan worden met de aanleg van gevleugelde zebrapaden, 
extra galgpalen voor een betere verlichting aan het zebrapad en  
een fietspad van maar liefst twee meter breed. 

“We zijn erg blij met de voorstellen die nu op tafel  
liggen”, zegt Amber. “Deze infrastructuurwerken  
zijn dan ook meer dan welkom.”

 Gemeenteraadsleden Ben Gagelmans, Amber Vermeiren,  
Koen Van Putte en Jos van Hasselt.

 De N-VA is tevreden dat het zebrapad op de Bredabaan bij 
lagere school ’t Kantoor aangepakt wordt. 
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De N-VA nam het voortouw met 
een oproep om duurzaam en 
verantwoord aan de slag te 

gaan, om bedrijven en winkels 
maximaal te heropenen. We 

bieden ook perspectief om tijd 
door te brengen met vrienden of 
een familie-uitstap te doen. Om 

weer op café of restaurant te 
gaan. Altijd met respect voor de 
hygiëne- en veiligheidsregels.”

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

De Vlaamse Regering heeft geen 
volmachten nodig om een robuust 
beleid te voeren. Denk maar aan de 
economische steunmaatregelen 
zoals de hinderpremie. Tegelijkertijd 
werkte minister van Onderwijs Ben 
Weyts een akkoord uit met het 
onderwijsveld. In tegenstelling tot 
Franstalig België laat Vlaanderen 
geen half schooljaar verloren gaan.”

Jan Jambon
Minister-president

1,5m

Het coronavirus heeft op een brutale wijze de Vlaamse 
maatschappij tot stilstand gebracht. Na de lockdown is het 

tijd voor een veilige en duurzame heropstart. 
Zowel economisch als sociaal.

De ontwikkeling van een vaccin, digitale oplossingen, 
de veilige heropstart van winkels, bedrijven, ons sociaal 
leven, het onderwijs. Ieder die een steentje bijdraagt, 

staat symbool voor de Vlaamse veerkracht die 
we vandaag nodig hebben. Het is die veerkracht die

 we verder moeten stimuleren.

Vlaamse veerkracht


